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新 聞 稿 

香港公開賽成績公佈 

 

 
香港公開賽已於 2024 年 8 月 10 日在柴灣體育館順利舉行，賽事共產生了 17 面單車花式及單車

球項目金牌。 

 

花式單車項目方面，本地運動員陳日楠於男子單人精英組嬴得亞軍。今屆亦有多名運動員打

破了多項香港公開賽記錄，包括現時男子單人精英世界冠軍 KOHL Lukas 以 208.9 分及來自德

國的團體四人隊伍 Rfv 1900 Wiednitz 以 233.12 分刷新記錄。 

 

單車球項目方面，是次比賽共有 9 支來自德國、中國香港、日本、馬來西亞及泰國的球隊參

加，賽事競爭激烈，最後由本地運動員陳家健及何永泰擊敗各列強嬴得單車球公開組的冠

軍。首次來港參賽的日本女子車球隊最終以第六名完成賽事。 

 

詳細比賽成績可參閱附件。 

 

2024 UCI單車花式世界盃、第十五屆亞洲室內單車錦標賽將於8月11日在柴灣體育館舉行，是

次賽事免費入場，歡迎市民到場支持各單車運動員。 

 

如有垂詢，歡迎聯絡項目經理李俊諺先生(電話: 2504 8240) 或賽事總監成秀萍女士 (電話: 

9070 4291)，詳情可瀏覽賽事網址 https://www.cycling.org.hk/hko2024。 

 
 

 
中國香港單車總會有限公司

二零二四年八月十日 
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相 片 提 供 

德國團體四人 –  Rfv 1900 Wiednitz 
 

 

女子雙人精英頒獎禮 
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單車球公開組決賽 
 

 

男子單人精英冠軍 KOHL Lukas 
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Press Release 

10th August 2024 
 

Results of Hong Kong Open 
 

 
The Hong Kong Open has been successfully held on 10th August 2024 at Chai Wan Sports Centre. 

17 gold medals of Artistic Cycling events and Cycle-ball events were awarded at the day’s end. 

 
In the Artistic Cycling events, local riders CHAN Yat Nam won the 1st runner-up among 13 riders in 

the Single Men Elite. There were lots of record breakers of Hong Kong Open Record,  KOHL Lukas 

has broken the record of Single Men Elite by 208.9 points and Rfv 1900 Wiednitz, Team 4 from 

Germany has broken the record of Team 4 Elite by 233.12 points. 

 
In the Cycle-ball events, local riders CHAN Ka Kin Kenny and HO Wing Tai have won the Champion 

of Cycle-ball Open among the teams from Germany, Japan, Malaysia and Thailand. The Japanese 

women cycle-ball team, which come to Hong Kong for the first time, finished at 6th place. 

 
The full results of Hong Kong Open can be referred to the Appendix 2. 

 
 

2024 UCI Artistic Cycling World Cup and 15th Asian Indoor Cycling Championships will be held at 

Chai Wan Sports Centre on 11th August 2024. The admission is free and the general public is 

welcome to join and to support the riders. 

 
For enquiries, please contact Event Manager, Mr. Ivan LEE at 2504 8240 or Race Director, Ms. 

Semeul SHING at 9070 4291 or visit the website: www.cycling.org.hk/hko2024 for details. 

 

 
The Cycling Association of Hong Kong, China Limited 
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The Champion of Team 4 – Rfv 1900 Wiednitz 
 

 
Awards Ceremony of Pairs Women Elite 
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The Final of Cycle-ball Open 
 

 

The Champion of Single Men Elite – Lukas Kohl 
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